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 עדכוני ראש המועצה.  .1
  

 :המועצה ראש
נקיים מליאת הזדהות. אסנת, עדכני  24/8. באחרונה שלנוהלפני  זו בעצם ישיבת המליאה

 בבקשה בנושא ההסמכה.
 

 מהנדסת המועצה:
שנתיים. חיכינו לזה הרבה זמן. הנושא וועדה לבשעה טובה קיבלנו את חידוש ההסמכה ל

יותר  העיקרי שעלה בהערות היה בנושא האכיפה. דורשים לראות היקפי אכיפה הרבה
גבוהים ממה שהראנו. היו כל מיני סיבות להיקפי האכיפה הנמוכים בשנים האחרונות 

לפני  ,. יצאנו למכרז למנהל אכיפה. כשהיתה לנו הסמכהאותם אנחנו נדרשים להעלותו
ועדות מוסמכות היו התראות הן כלי מצוין.  ושהיא פגה, התחלנו לעבוד עם התראות 

ה פחת מאוד. בתקופה האחרונה הרבה ועדות איבדו את וז 250מתוך  23בארץ בהתחלה  
ועדות מוסמכות ויכול להיות שבנוסף  13-15ההסמכה שלהן מסיבות שונות. היום יש בין 

 לנו, מחדשים לעוד.
 

 יהודה אסור:
 חשוב שידעו שהם קשים והם מאשרים לבודדים.

 
 ראש המועצה:

כל נושא האכיפה של תכנון  תודה לאורלי וכמובן גם לאסנת ולכל הצוות של הועדה.
 ובנייה מורכב מטבע הדברים.

ברקע, יש מספר מהלכים משמעותיים.  -מבחינת מוכנות לתחילת שנת הלימודים
הראשון, הגנים בצל אורנים. אנחנו במאבק שם כנגד הזמן. אני אומר באופטימיות זהירה 

ת יבית ספר קריעדיין לא נבחרה מנהלת לשאנחנו מעריכים שהגנים יפתחו. דבר שני, 
והנציגות שיושבת בו היא נציגות משותפת  עמל. מחר יתקיים מכרז ויש מספר מועמדות

של משרד החינוך ולנו יש נציג אחד. בגדול, יש למועצות זכות וטו, אי אפשר למנות 
מהלך נוסף שפוגש את שנת הלימודים זה כניסת  מנהלת לבית ספר מקומי כנגד רצוננו.

 ים. האפטר סקול לצהרונ
 

 סיגלית עין קדם:
אני יכולה להגיד בהקשר לכך שכל המנהלים הבכירים של הרשת היו פה כל הזמן. היה 

 גם על איכות המזון.ותמיד מענה בשטח. היו ביקורות טובות גם על התכנים 
 

 ראש המועצה:
 הם קיבלנו מאיתנו הרבה מחמאות וזו רק ההתחלה. המבחן בסוף הוא עקביות ויציבות.

 
 דכוני מנכ"ל המועצה.. ע2

 
 מנכ"ל המועצה:
שיך מחר הוא ימפסטיבל ברמת טבעון ו היום מתחילערב ט"ו באב,  -מבחינת אירועים

 הולך להיות שמח ויפה. ,במרכז וביום חמישי
ממש בשלים אנחנו  -הראשון, פרויקט מצלמות טרמיות -מספר פרויקטים שרצים בדרך

להתקין שלוש מצלמות ברחבי היישוב שיתנו לנו התרעה אוטומטית על איתור שריפות 
ועשן בזמן אמת. אירוע מאוד משמעותי ששותפים בו גם קק"ל, גם כב"א וכמובן אנחנו. 
בנוסף, אנחנו מקדמים איתם תכנון ראשוני כרגע לתכנית גדולה למניעת שריפות ברחבי 

. 24/10-תרגיל סופר חשוב ב ,מחוזי שישולבו בו הרבה אמצעיםהיישוב ומתוכנן תרגיל 
 הכוונה היא לאתגר את כל הכוחות הפועלים גם שלנו וגם של כב"א. 
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עד סוף יתפרסם אנחנו בשלבים סופיים של כתיבת המכרז, הוא  -מכרז לשיטור עירוני
יר הערכה שלי שעד סוף השנה, נוכל לראות התחלה של זה. אני אזכההחודש הזה ו

ביישוב ומוקד מועצה שיעבוד  24/7ניידות שיטור שיפעלו  2שהתוכנית אמורה להביא 
 כולל חגים ושבתות. 24/7

סיימנו תכנון מפורט להריסה ובנייה מחדש של מרכז  -עדכון נוסף לגבי מרכז הפעלה
 ההפעלה. מדובר במקלט שנמצא מתחת לדולב, שם אנחנו מנהלים את היישוב בחירום.

ת לפתיחת שנת הלימודים, נעשים מאמצים של כל המועצה לפתיחה חלקה של לגבי מוכנו
הסכם שימוש באולמות המועצה. כתיבת שנת הלימודים. לגבי רשת המתנ"סים, סיימנו 

זה נמצא כרגע באישורים ברשת המתנ"סים. זהו הסכם מבורך שעושה סדר ומגדיר מה 
זה, רשת המתנ"סים לרבות במקרה  -אחריות המועצה במתקנים ומה אחריות המשתמש

התשלום עבור השימוש. דבר נוסף, הסכם משולש שיעלה היום, הגרסה האחרונה שלו 
 היא בעיני הגרסה הנכונה. 

 
 יהודה אסור:

לגבי המכרז למנהלת בית ספר קריית עמל, מיהן הנפשות הפועלות? האם יש מועמדות 
 ר לקבל לוחות זמנים.מקרית טבעון? דבר נוסף, מה קורה עם רחוב הרצל? אם אפש

 
 ראש המועצה:

לגבי המכרז של קריית עמל, זהו מכרז של משרד החינוך אז לא ראיתי ואני לא יודע 
להגיד האם יש מועמדות מקרית טבעון אבל באופן עקרוני, זה לא פקטור. הפקטור הכי 

 משמעותי הוא שזה יהיה הבן אדם הכי טוב בשולחן. 
 

 מנכ"ל המועצה:
הרצל, התוכנית של הריבוד מוכנה מזמן ומה שמעכב אותנו הרבה זמן, זה לגבי רחוב 

. הערכה היא שעד סוף החודש נקבל את כל היתרים של חפירה לטובת הסדרת הניקוז
 ההיתרים. אנחנו מוכנים לביצוע, הכל מוכן. 

 
 יפתח גלעדי:

 ג'קי על זה. נושא הניקוז מאוד מורכב, לא רק  ברחוב. 
 
 .תקופת העסקה למלוות הסעות לשנת לימודים נוספת אישור הארכת.  3

 
 המועצה: מנכ"ל

כרגע, מדובר רק במקרה אחד ואנחנו כנראה נדרש לשלוח לכם עוד בגלל האישור 
, 70ומעל גיל  67הפורמאלי. המקרים שצריך בהם אישור העסקה על פי חוק הם מעל גיל 

במועצה, יש מקרים יוצאי דופן זה הגיל המקסימלי לעובדים  67במליאה. ככלל, עד גיל 
שאנחנו לא מצליחים לאייש את השורות. אנחנו לא מגייסים עובדים בגיל הזה מחדש 

בריאים וחרוצים והמנהל ממליץ ואין , אבל אם יש לנו עובדת או עובד טובים, מסורים
לנו יכולת למלא את השורות, אנחנו שמחים לתת תעסוקה מאשר להישאר לבד. מדובר 

. זה תפקיד לא קל, היא מלוות הסעות פרטנית כך שיש גם חיבור 70הסעות בת במלוות 
אישי עם הילד ויש המלצה של מנהלת מחלקת חינוך ושל מנהלת משאבי אנוש להמשך 

ההעסקה. בגלל שנת בחירות, כל ההארכות העסקה הן עד למרץ ולאחר מכן אפשר 
 יבוא בצורה מסודרת לכולכם.יכול להיות שנדרש לאישורים חריגים, זה  להאריך עוד.

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
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 ת.ורחוב כלניבתחילת יטול הפקעה ב  .4
  

 :המועצהמהנדסת 
שינתה  2002משנת  105סימנה רצועת דרך ואז הפקענו אותה. טב/ 1981משנת  7/תב"ע טב
. הרצועה הזו לשטח מגורים. עכשיו צריך לבטל את ההפקעה ולהחזיר לרמ"יאת יעוד 

 .לגובלים המשמעות היא שרמ"י תוכל לשווק את הקרקעות
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

 
 מחוז חיפה. -פרויקט להתאמה בין גבולות שיפוט למרחבי תכנון . 5
  

 המועצה: מהנדסת
שנעשה מול מוא"ז זבולון גבולות ההיה פה תהליך מאוד ארוך. כולכם מכירים את שינוי 

 -מועצה מקומית קריית טבעון, כוללוספו לתחום השיפוט של תושההשטחים כל ואת  פה
השלב הבא זה להתאים את גבול ועוד ו)כולל תחנת דלק(, הגדה השנייה של הקישון 

. , זה לא הולך בהכרח בכפיפה אחתהתכנוני שלנו לגבול השיפוט המוניציפלי השיפוט
מעוניינים להתאים משרד הפנים שעושה עכשיו פעולה כלל ארצית, פנה ושאל אם כולם 

אנחנו כבר פנינו אליהם בעבר . לגבול שיפוט תכנוני של תחום גבול מוניציפלי בין השכבות
 נדרשת לכך החלטת מליאה.בנושא זה, אבל זה התעכב והתעכב ופתאום הם פונים אלינו. 

 
 ראש המועצה:

עכשיו ארבע שנים ו -מאוד מציקה. אנחנו הצבענו על ההסכם לפני שלוש בירוקרטיהזו 
 אומרים לנו שאם אנחנו רוצים לתכנן על השטח, המליאה צריכה לאשר את זה עוד פעם.

 
 מהנדסת המועצה:

לגבי אזור התעסוקה, התב"ע אושרה וקיבלה תוקף. השלב הבא זה תכנון מפורט לפיתוח 
זה התנאי של רמ"י, הם לא כבישים, שצ"פים, מפלסים וכו' ואז השיווקים.  -השטח

 אין תכנון לפיתוח.משווקים אם 
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

  
 שם לרחוב חדש בשכונת נוף כרמל, קריית חרושת. . 6

 
 :המועצהמנכ"ל 

 -בפרוטוקול ועדת שמות והנצחה נבחרו שני שמות שהועדה ממליצה למליאה לבחור בהם
זמרת מפורסמת נשואה לאיש  -יוסיפון שם תנ"כי ואסתר גמליאלי -יעל אשת חבר הקיני
עדה היה חשוב להקדיש שמות של נשים משמעותיות, מקומיות ואגודת השומרים. לו

 בהיסטוריה של היישוב באזור הקרוב. ראש המועצה ביקש לבחור בשם יעל.
 

 שרה גרינצוייג:
לנו העדפה לשם יעל גם כי הוא יפה ומעבר לזה, מדובר בקרית חרושת וכל הסיפור  היתה

התרחש בסביבות הקישון. בקרית חרושת עצמה המקראי של דבורה ויעל וסיסרא, הכל 
כבר יש רחובות בשם דבורה הנביאה, ברק בן אבינועם ונחל קדומים שזה שם נרדף לנחל 

 קישון. לא סביר שיעל לא תהיה שם..
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 אש המועצה:ר
הבקשה שלי היא שהרחוב ייקרא רחוב יעל. שכונה שיש בה את רחוב דבורה הנביאה, נחל 

ולכל מי  קדומים וכו', לשים סתם שם, זה קצת תלוש. תודה לוועדת שמות והנצחה
 . שעוסק בזה

 
 :על רחוב יעל, שם רחוב חדש בקריית טבעון בשכונת נוף כרמל  מתקיימת הצבעה

 אושר פה אחד.
 

 "(הרשום "שכונת אייל- gov mapתיקון שם לרחוב שיכון האלה במשרד הפנים )ב . 7
 

 מהנדסת המועצה:

 . כתוב שיכון איילה map govאם פותחים 
 

 מנכ"ל המועצה:
זה עניין טכני. בפרוטוקולים שלנו זה שיכון האלה, ובמשרד הפנים זה מה שמופיע, לכן 

 בוחרים בשיכון האלה.צריך פרוטוקול מסודר של המליאה שאנחנו 
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

 
 . מחיקת חובות.8

 
 גזברית המועצה:

אנחנו מביאים לאישור את הפרוטוקול למחיקת חובות של הועדה האחרונה שהתקיימה 
 ביוני.

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
 

 מהנדסת המועצה:
 של מכרזהאת ההנגשה סיימנו, השלב הבא הוא נושא התאורה.  -עדכון לגבי מרכז טבעון

 השילוט בדרך.
  

 ראש המועצה:
אני מאוד רציתי את הפרויקט הזה כבר לפני שנה אבל בהינתן לוחות הזמנים שנכנסנו 

 אליהם בעקבות צל אורנים, זה נדחה. 
 

 זרה לחברה למתנ"סים.ח. 9
 

 :ראש המועצה 
הנושא הכבד והמשמעותי ביותר היום. אני מבקש להביא היום לאישור את החזרה זה 

 ושיתוף הפעולה שלנו עם החברה למתנ"סים.
  -סקירה היסטורית  –קודם כל 

שנה. היו תקופות טובות  25חלק מהחברה למתנ"סים במשך לפחות  קריית טבעון היתה
והיו פחות טובות. לפני מספר שנים היה חוסר שביעות רצון מהמנהלת. דירקטוריון 

המתנ"ס הקודם נפרד ממנה ואז היתה תקופת ביניים מורכבת שלא היה מנכ"ל ברשת. 
בסוף, האחריות לכל דבר הצטבר גירעון ברשת והיו לנו טענות כלפי החברה למתנ"סים. 

שקורה בתחום היישוב קריית טבעון היא על מי שיושב סביב השולחן הזה. לאחר מכן 
 נכנס מנכ"ל לרשת שבחרנו במשותף עם החברה למתנ"סים, שהיה בתפקיד 
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שנה וחצי ולא היינו שבעי רצון ממנו. התרענו בפני החברה למתנ"סים ובאיזשהו שלב -כ
בנו, יצרתי קשר עם המחוז וביקשתי שהוא ייצא מהיישוב.  שהבנו שהתפקוד שלו פוגע

 סביב הסיטואציה הזו נוצר קרע עם החברה למתנ"סים והתפצלו דרכינו.
יצאנו להליך איתור עצמאי כשברקע נכנס מנכ"ל חדש לחברה למתנ"סים. החברה  

למתנ"סים מעסיקה את המנכ"ל, היה תהליך מאוד ארוך וסבוך מעל לשנה כולל מאבק 
ל תקנים והחברה למתנ"סים הודיעה שיש תקן עבור קריית טבעון ובעצם בשביל לייצר ע

את התהליך המחודש צריך לחתום על הסכם ולעשות תהליך מסודר. הם העבירו לנו 
 הסכם לפני חודש וחצי ובסוף הגענו לעמק השווה שאנחנו יכולים וצריכים לחיות איתו.

זה  יציאת הצהרונים שלוקח נפח כלכלי גדול הדבר שהטריד  אותם להבנתי יותר מהכל 
מהמחזור פעילות ויש חשש סביב יצירת גירעון. נקודה נוספת עליה הויכוח נסוב היא על 

האם הרשות צריכה לסגור גירעון תזרימי או גרעון של דו"ח רווח והפסד שהוא לא 
 בהכרח גרעון תזרימי.

שלוש  -ה למתנ"סים בשנתייםאני אגיד שבעבר  היתה לי חוויה לא פשוטה עם החבר
 נמצא א. היה לי קושי עם מנהל המחוז הקודם שכבר להראשונות מכל מיני סיבות

בתפקידו. הרגיש לי שהוא לא מניח לי את הדברים על השולחן בצורה שהייתי מצפה, הוא 
לא היה שקוף איתי. היום אני מנתח את הסיטואציה אחרת, כל עוד יש לנו מליאה 

שפועלת בסנכרון עם הנהלת הרשת, וכל עוד יש מנהל מחוז נעים, נבון  ציבורית חזקה,
טוב וקואפרטיבי אז לדעתי המהלך של החזרה לחברה למתנ"סים הוא מהלך נכון. אתה 

 מקבל גיבוי, תמיכה מקצועית וקבוצת שווים למנכ"ל הרשת,  תמיכה כלכלית. 
כ"ל הרשת שלנו מסיים, אני חושב שהדבר שמטריד את כולם זה מה קורה עכשיו אם מנ

 צריך למצוא מנכ"ל חדש וזה תלוי במיון של החברה למתנ"סים ובעתודה הניהולית.
בשנה? אני חושב  ₪ 450,000האם פגיעה מסוימת בעצמאות שלנו שווה לנו סדר גודל של 

עובדים בשותפות. אני בלב שקט, אני חושב שאפשר  נקודת מוצא שהדבריםשכן מתוך 
אמון בשותפות הזו. בסוף, בתפיסת האחריות, מי שנושא באחריות לצאת לדרך ולתת 

להתנהלות השוטפת  בראש ובראשונה זה הנהלת הרשת שאחראית לייצר התנהלות 
כלכלית אחראית. אבל, ואת זה צריך לזכור, הפורום הזה שיושב פה, הוא האבא של כולם 

לפשוט רגל ולהיות  שלהב"ת, מרכז הנצחה ורשת המתנ"סים, -והוא לא ייתן לאף גוף
בקשיים. כל המהלך הזה מבוסס על כך שיש מליאת מועצה שעובדת בשותפות עם הנהלת 

 הרשת ועם החברה למתנ"סים. 
 

 סיגלית עין קדם:
מחברי הדירקטוריון של רשת המתנ"סים הם חברי מליאה וחברי מועצה. כל מי  40%

ברים על התזרים של הרשת שחבר בועדת כספים, אנחנו נפגשים אחת לשישה שבועות ועו
ועוברים על הדו"ח מנוף. שוב לא יקרה מה שקרה. בסופו של יום, הרשת היא גוף שנותן 

שירות למשתמשים והם התושבים. מקורות המימון של הגוף הזה, זה המשתמשים 
עצמם, הרשות וגופים שתומכים ברשת. הרשת מסיימת באפס כל שנה, כל שקל שמוזרם 

טובת התושב. אם נרגיש שהסכום שאנחנו מעבירים הוא לא לתוך הרשת מוזרם ל
, אנו 23-24-25ואם לא נראה פה יתרון, זו לא חתונה קתולית. ב WIN-WINסינרגטי ולא 

 יום. 120מחויבים להעברה של התקציב ויש נקודת יציאה כל 
 

 יפתח גלעדי:
בשונה ממרכז  בתחושה ראשונית, מובן לי הכל. אני סומך על אנשי המקצוע שעסקו בזה.

הנצחה ומשלהב"ת, זה גוף מאוד גדול ולא ייחודי לקריית טבעון. לי אישית יש הרבה 
 חששות מהדבר הזה, קשה לי אבל עם כל החשש הזה, אני תומך בתחושה כבדה.
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 היועץ המשפטי:
כשיש לי נקודת השתחררות מהחוזה, יש לי  נשאלתי לגביי יציאה מהחוזה. שימו לב

נקודת מיקוח תמידית במשא ומתן. תמיד אני יכול לבוא ולהגיד שאני רוצה לשנות את 
 ההסכם אם ניתקל בדברים בלתי צפויים ולא מתוכננים.  

 
 ראש המועצה:

הכוח נמצא קודם כל במליאת הרשות ואחרי זה בהנהלת הרשת. האחריות לשמור על 
התנהלות נכונה וכוח כלכלי היא של הנהלת הרשת. האחריות לגבות, אם נוצרה בעיה 

שהנהלת הרשת לא הצליחה לפתור אותה, אנחנו אחראים לתמוך אבל קודם כל היא של 
 הנהלת הרשת. 

 
 שרון גלבוע:

הסכם עם זאת, החברה למתנ"סים חיה על הרווח של שכר מנכ"ל, כל אני אצביע בעד ה
עשינו פה, שיציאה שלנו החוצה, פוגעת בהם כלכלית. כשראשי רשויות אחרות רואים מה 

 הם גם שואלים את עצמם אם זה נכון או לא נכון וזה גם איום על החברה למתנ"סים.
שהם אכלו לא מעט קש  המהלך שנעשה פה הראה להם שלא לעולם חוסן. אני חושב

במהלך הזה ואני מניח שהם גם רצו לחזור לשולחן הזה לא פחות מאשר אנחנו רצינו. 
העובדה שיש נקודת יציאה, זה שוב, איום עליהם, לחלוטין. לתפישתי, אני הייתי בונה פה 

חברה כלכלית ומכניס את כל הפעילויות לתוך חברה כלכלית, לצערי זה לא קורה. תחת 
 וכחי זה כנראה ההסכם הכי טוב שיכולנו להשיג.המצב הנ

 
 :יהודה אסור

אני באתי עם לא מעט חששות להסכם הזה ואני בעד לתת צ'אנס לדרך חדשה שמבוססת 
 על ההסכם ואני אצביע בעד.

 
 היועץ המשפטי:

פעולות תרבות, נוער וספורט, הן פעולות ליבה של מועצה, המועצה צריכה לדאוג להן. יש 
ה נעשה פנימי ויש מקומות שזה נעשה חיצוני. יניב המבקר עושה עכשיו מקומות שז

ביקורת בנושא כזה או אחר במתנ"ס ועלתה שאלה, האם פעולות המתנ"ס נתונות 
לתקצוב או לתמיכה? שאלה שלא הוכרע בה עדיין. נספח א' בטיוטת ההסכם שנמצאת 

של יניב, שאם נספח א'  כאן עדיין ריקה. כנראה שחוות דעתי תהיה, ללא קשר לביקורת
כך שאני יודע בדיוק מה אני מקבל תמורת מה שאני משלם, חוות  -ימולא בדרך מפורטת

 דעתי תהיה שאין מניעה לתקציב.
 

 נאוה סבר:
היו לי הרבה מאוד חששות. הייתי בקשר עם עידו והעברתי לו את השאלות שלי, הוא 

 דעתי. שלח לי היום את ההסכם הסופי המתוקן והוא הניח את
 
 ראש המועצה: 

מה שחסר מלבד ההסכם הזה, חסר הסכם התקשרות פנים יישובי בין רשת המתנ"סים 
קריית טבעון לבין המועצה, שלא קשור לחברה, כולל מה תחומי התוכן, במה עוסקים. 
החברה לא מכתיבה ליישוב במה רשת המתנ"סים שלה עוסקת. היישוב מכתיב מה של 

 זה יכול להיות איזשהו נלווה לזה. הרשת, מה של המועצה ובעצם, מה שחסר דה פקטו 
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 ראש המועצה:

נקיים הצבעה ואני אשים לרגע בצד את זה שאין נספח ביטוחי ושהיועץ המשפטי מבקש 
מועצת קריית טבעון מאשרת בזאת את התנהלותו של רשת לראות את נספח א': 

ומאשרת את  האחוד תקנוןהעירונית על פי מעין המתנ"סים ליישובנו כעמותה 
 1/8/23המשולש מיום הההסכם ההתקשרות עם החברה למתנ"סים על בסיס 

 
 :מתקיימת הצבעה

ראש המועצה, סיגלית עין קדם, יפתח גלעדי, חן וייסמן, נאוה סבר, יהודה  -( 7בעד ) 
 אסור, שרון גלבוע.

 שרה גרינצוייג. –( 1נמנעת )
 

 .יםתב"ר .10
 
 ים לפתיחה.תב"ר 110.
 

  1157תב"ר 
 

מספר 
 תב"ר

גודל  שם התב"ר
 התב"ר

השתתפות 
 המועצה

משרדי 
ממשלה/ 
בעלויות/ 

 גופים אחרים

 הערות

מותנה באישור משרד  215 32 247 2023סל"ע א'  1157
. טהתרבות והספור

 185המשרד מממן 
אש"ח, מכירת כרטיסים 

30 ₪. 
 

 המועצה:גזברית 
קיבלנו אישור עקרוני ולא רשמי ואנחנו מבקשים לפתוח את התב"ר כעת בגלל  -א' סל"ע

כשנקבל את האישור נוכל להתחיל לפעול.  .שאנחנו לא צופים עוד מליאות בזמן הקרוב
כמובן התב"ר מותנה בקבלת האסמכתא הרשמית. זהו תקצוב שמקבלים ממשרד 

 התרבות והספורט לטובת אירועים ביישוב.
 

 הצבעה: מתקיימת
 אושר פה אחד

 
  1158תב"ר 

 
מספר 
 תב"ר

גודל  שם התב"ר
 התב"ר

השתתפות 
 המועצה

משרדי 
ממשלה/ 
בעלויות/ 

 גופים אחרים

 הערות

שיפוץ בריכת  1158
חנה סנש 
 2022תחרותי 

שרד התקבל קול קורא ממ - 100 100
התרבות והספורט לפרויקט 

שיפוץ בריכת חנה סנש בסכום 
 50%. ₪מיליון  1.2של 

מאצ'ינג. התב"ר עבור תכנון 
בלבד ובשלב הבא נגדיל אותו 

לפי סכום ההשקעה הכולל את 
ההרשאה שהתקבלה ממשרד 

 התרבות והספורט.

 



   GENERAL MANAGER OFFICEלשכת מנכ"ל
__________________________________________________________________  _____________________________________ 

  :FAX   04-9533856: פקס : TEL  04-9539206: טלפון

 

9 
 

 גזברית המועצה:
מאצ'ינג של  50%. ₪ 1,204,000קול קורא שזכינו בו. התקציב המלא עומד על סך 

הריסה ובנייה מחדש של מבנה הכניסה לבריכה, המועצה. הגשנו את הקול הקורא על 
 ושירותים. מלתחות

  
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
 

  1159תב"ר 
 

מספר 
 תב"ר

גודל  שם התב"ר
 התב"ר

השתתפות 
 המועצה

משרדי 
ממשלה/ 
בעלויות/ 

 גופים אחרים

 הערות

בימות פיס  1159
2023 

אש"ח מימון הפיס,  35 140 16 156
אש"ח מכירת  105

 3000*  ₪ 35כרטיסים )
 כרטיסים(

 
 גזברית המועצה:

 .מדובר בהופעה של עברי לידרקול קורא שזכינו בו, 
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

 
  1160תב"ר 

 
מספר 
 תב"ר

גודל  שם התב"ר
 התב"ר

השתתפות 
 המועצה

משרדי 
ממשלה/ 
בעלויות/ 

 גופים אחרים

 הערות

הנגשת כיתות  1160
 אקוסטיות

-הנגשה אקוסטית ב - 272 272
כיתות  3כיתות,  5

 1-בשקד ו 1בתיכון, 
 במיתרים. 

 

 המועצה: ראש
 לנצח, משרד החינוך נמצא בפיגור אחרינו.  ,בהנגשת כיתות אקוסטיות

 
 גזברית המועצה:

אף פעם לא קרה שהגשנו בקשה ולא קיבלנו אבל כדי להגיש בקשה אני צריכה להגיש 
 תכנון קודם.

 
 סיגלית עין קדם:

חלה חובה על משרד החינוך לתקצב את האירוע הזה אבל רשות מקומית לא יכולה שלא 
 להנגיש מיד עוד לפני שמגיע הכסף.

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
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  .או לשינויי תמהיל תב"רים להגדלה  210.
 

 925תב"ר 

מספר 
 תב"ר

שם 
 התב"ר

סכום תב"ר 
 נוכחי

הגדלה 
 מבוקשת

סכום תב"ר 
לאחר 

 ההגדלה

השתתפות 
 מועצה

משרדי 
ממשלה/ 

 בעלויות

 הערות

תב"ע  925
קריית 

 עמל

שינוי שם  - - 620 - 620
תב"ע קריית 
עמל לתב"ע 
קריית עמל 

 ומרכז טבעון
 

 המועצה: גזברית
 שאנחנו מבקשים לשנות את השם שלו. זהו תב"ר

 
 מהנדסת המועצה:

, אושרה וקיבלה תוקף אבל החלק האחרון של 2019-תב"ע קריית עמל הסתיימה ב
אנחנו כבר . התצ"ר עדיין לא הושלםותוכנית לצרכי רישום  -התב"ע הוא תמיד התצ"ר

לתב"ע תצ"ר גם אנחנו רוצים להשלים . עמוק בתוך התהליך והוא קרוב להשלמה
נשנה את השם של התב"ר כך שנוכל מאותו אנחנו היסטורית אחרת של מרכז טבעון ולכן 

גם למרכז  הסדרת תצ"ר -תהליך שלא בוצע בעברלסיים גם לעשות את זה ותקציב 
 . טבעון

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
 

 1117תב"ר 

מספר 
 תב"ר

שם 
 התב"ר

סכום תב"ר 
 נוכחי

הגדלה 
 מבוקשת

 סכום תב"ר
לאחר 

 ההגדלה

השתתפות 
 מועצה

משרדי 
ממשלה/ 

 בעלויות

 הערות

חניה בין  1117
רחוב 

הבונים 
 ליזרעאל

שינוי תמהיל:  101 124 225  225
 101הרשטה ע"ס 

אש"ח ממשב"ש 
)מספר הזמנה 
1734706/2018 )

היתרה 
בהשתתפות 

 המועצה. תב"ר
נפתח בטעות 

בחלוקה לא נכונה 
של הסכומים. 

כעת יש להגדיל 
את השתתפות 

המועצה ולהקטין 
 35-את משב"ש ב

 אש"ח.
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 המועצה: גזברית
 .אנחנו רוצים לשנות את התמהיל בתב"ר זה

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
 
 תב"ר לסגירה 310.

 1074תב"ר 

מספר 
 תב"ר

שם 
 התב"ר

הגדלה  ביצוע תקציב
)הקטנה( 
 מבוקשת

 הערות סה"כ קרנות תקבול

רכישת  1074
רכב 

 טיאוט

-הגדלת התב"ר ב 512 512 - 12 512 50
אש"ח מקרנות  12

 המועצה וסגירתו.

 
 המועצה: גזברית

 12,000, אנחנו מוסיפים ₪ 12,000רכשנו את הרכב וסיימנו את התב"ר בחריגה של 
 . מקרנות הרשות וסוגרים אותו

 
 הצבעה:מתקיימת 

 אושר פה אחד.
 

 .חברת מליאהשרון גלבוע בכרמלה אייזן כהחלפת . 11

 
 ראש המועצה:

קיבלנו הערת ביניים בדו"ח של המבקר שבעצם חבר מליאת המועצה לא יכול להיות גם 
בדירקטוריון של רשת המתנ"סים כנציג ציבור. היות ושרון הוא נבחר ציבור בשני הגופים, 

דיברתי עם שרון והוא אמר שהוא רוצה  .הוא רוצה להישארהוא יכול לבחור איפה 
  ואומר תודה רבה ואני מלא הערכה. להישאר ברשת המתנ"סים. אני אנצל את ההזדמנות

 
 כרמלה אייזן:

 שליחותי במועצה.אני מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישראל, למלא באמונה את 
 

 מנכ"ל המועצה:
בקשה לי למי שנמצא כאן מהמפלגות בטבעון. אנו בתחילת עונת הבחירות גם כאן 

נקיון במרחב הציבורי,  תליית הסדר וההשונות, כדי להימנע מאי נעימות וגם לשמור על 
שלטים של כל דבר באשר הוא, כאשר הוא לא נעשה בתיאום עם המועצה וזה נכון בכל 

אלה. השלטים האלו יוסרו ומי שתלה ייקנס, לכן הימנעו מהדברים האסור. תחום, 
בבקשה לתלות אך ורק בשטחים פרטיים. אם אתם רוצים בשטחים ציבוריים, זה צריך 

מענה לשטחים לא תקבלו בכל נושא הבחירות בתיאום מראש עם המועצה. ככלל,  היותל
 בלי הבדל כזה או אחר. אישור, תלקבל משהו שהוא נחלת הכללרק זה   ציבוריים,
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 נאוה סבר:

פנו אליי נציגים מאסיפת האזרחים שהייתה פה וביקשו שבמערכת הבחירות הזו, לא 
פליירים. שיהיה שימוש אלקטרוני ביעשה שימוש בתליית שלטים במרחב הציבורי וי

  ובחוגי בית כדי להפחית את הפגיעה בסביבה.
 

 22:40 -הישיבה ננעלה ב

 

 

 ________________עידו גרינבלום ראש המועצה  יריב אביטל מנכ"ל המועצה____________


